
Protokoll för vid ordinarie fiskestämma för Öreälvens 
fiskevårdsområde den 26 april 2023 i Öre.

Mötet inleddes med att 3 representanter från Länsstyrelsen informerade om 
det pågående arbetet med att renovera och återställa Öreälven till sin 
ursprungliga utformning samtidigt som man gräver och gör nya lekplatser för 
lax och öring längs hela älven. Ett omfattande arbete som ska pågå till 2026 där 
Öreälven är en älv av fem älvar i Norrland. Dessutom informerade man om hur 
elfisket efter lax och öringsyngel gått. Det som var besynnerligt var att man på 
de tre senaste åren inte hittat något 3-årigt öringyngel. Man tror att det beror 
på att den ökade tillströmningen på lax i ån har trängt undan öringen som hittat 
nya lekplatser som de som sköter elfisket inte hittat. Vi får hoppas på det.

1. Närvarande deltagare vid mötet var 16 st.

2. Stämman fastställd dagordningen.

3. Till mötesordförande valdes Bo Sundqvist och till sekreterare Sigge Dellbro.

4. Till justerare valdes Bernt-Ola Jakobsson och Anders Eriksson.

5. Kallelse till stämman godkändes.

6. Verksamhetsberättelsen föredrogs och stämman beslöt att med 
godkännande lägga den till handlingarna.

7. Revisionsberättelsen föredrogs och godkändes.

8. Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

9. Inga framställningar från styrelsen eller motioner från delägarna föreslogs.

10. Arvode till styrelsen skall utgår till 12.000 kr för 2023. Revisor ersätts med 
600 kr då en post där är vakant. Bilersättning vid möten och sammankomster 
ersätts med 25 kr per mil. När styrelseledamot eller medlem deltar i möten 
eller liknande för fiskevårdsområdets räkning utgår ersättning för förlorad 
arbetsinkomst.



11. Styrelsens budgetförslag för 2023 godkändes av stämman.

Intäkter

Försålda fiskekort 260.000 kr

Utgifter

Utplantering  130.000:-

Förvaltning    30.000:-

Skötsel vindskydd, vandringsled m.m.    40.000:-

Bidrag till vägar    30.000:-

Fisketillsyn    20.000:-

Övrigt    10.000:-

Summa: 260.000:-

12. Val av styrelseledamöter för 2 år framåt:

Ordförande: Bo Sundqvist 1 år

Ordinarie: Sven Helmersson 1 år                     
Mats Nygren 1 år                
Jan  Algotsson 1 år                   
Erland Johansson 1 år               
Erik Alfredsson 2 år        
Thomas Eriksson 2 år

Suppleanter: Torbjörn Nyberg 2 år                
Anders Jakobsson 2 år              
Karl-Gösta Forsberg 1 år              
Ulrik Helgesson 1 år              
Åke Albertsson 2 år         
Joakim Bergman 2 år

Kassör: Sven Helmersson 1 år



13. Val av revisorer Sigge Dellbro                                   
Vakant

Val av valberedning Bo Eriksson                              
Vakant 

14. Stämman beslutade om följande fiskekortspriser för 2023.

Hela älven Dygnskort       Veckokort      Årskort             
   100 kr                 400 kr         1.200 kr

Vecko- och årskort gäller familj bestående av en vuxen + barn 15 år och yngre. 
Skolklasser får fiska på 1 st dygnskort utskrivet av läraren.

Fisketider:

Lax, öring och harr är tillåtet från 1 maj till 15 sept.           
Öring även tillåten från havet till E4 bron från 1 nov. till årets slut. 

Lax och öring får inte behållas för eget bruk förrän 3:e lördagen i maj d.v.s den 
20:e maj. I övrigt gäller de regler som finns i fiskestadgan vad gäller minimimått 
etc.

15. Stämman beslutade att delägarna får fiska i enlighet med tidigare beslut, 
med samma regler som gäller för fiske med normala fiskekort.

16. Stämman beslutade följande: Laxforsen i Torrböle fiskeförbud hela året, 50 
m uppströms laxtrappan och 150 m nedströms forsens slut. Vid Håknäsfallet 
fiskeförbud 50 m uppströms i linje med fallet.

Fiske efter gädda och abborre får fiskas från havet till Bäckmanslårns norrända 
med speciellt familjekort som köpes för 100 kr/år gällande hela familjen.

17. Stämmoprotokoll utskickas till styrelseledamöter, valberedning och införes 
på hemsidan. Även suppleanter kallas till styrelsemöten.

Övriga frågor vad gäller fisket:

Styrelsen har möjlighet att införa kontrollavgift om fiskare brkyter mot 
Fiskevårdsområdets regler.

Styelsen är befullmäktigad att införa regler för krokstorlek, sjunklinor och andra 
redskap för att minimera ryckfiske.



18. Övriga frågor.

Bo Eriksson väckte frågan vid stämman om den framtida styrelsen utformning 
vad gäller ledamöter. Som det är i dagsläget så består styrelsen med 
suppleanter enbart av män i övre medelåldern och mera därtill. Han liksom 
övriga vädjade till alla närvarande att försöka intressera yngre personer för 
deltagande i fiskevårdsföreningen. Sedan tyckte de närvarande också att det 
vore önskvärt med kvinnligt deltagande på någon styrelsepost kommande år så 
att föreningen blir mer som en förening borde vara. Vakanta poster som måste 
tillsättas senast vid nästa årsstämma är sekreterare, revisor och ledamot i 
valberedningen.

19. Avtackning.

Ordförande Bo Sundqvist ville säga ett stort tack till avgående sekreteraren Rolf 
Johansson som sedan 1980 varit en aktiv deltagare i styrelsen. Förslaget från Bo 
är att Rolf får själv välja vilken present han vill ha och att fiskevårdsföreningen 
står för den kostnaden.

Vid protokollet:

Sigge Dellbro

Justeringsmän: ………………………………… ……………………………..

Bernt-Ola Jakobsson Anders Eriksson

         


